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Abstract (en)
The device (1) has a sealing device (6) supporting a thermal sterilization treatment that is chemically compatible with sterile liquid. The device (6) is
made of elastically deformable material e.g. butyl, and has an L-shaped section held on a locking ring (7) of a narrow neck (4) of a container (5) e.g.
glass bottle. A skirt (6a) is locked between a sleeve (3) of an eye- cup (2) and the neck, where the skirt defines an L-shaped long leg. The eye-cup is
integrated with the container, in a sealed manner, irrespective of deformation subjected by the neck and the sleeve during the treatment.

Abstract (fr)
Dispositif (1) portable individuel pour bain d'oeil, comprenant un récipient (5) à col (4) étroit renfermant un liquide stérile pour bain d'oeil et une
oeillère (2) munie d'un manchon emmanché sur le col; un joint (6) d'étanchéité élastiquement déformable et thermiquement stable possède une
section au moins en L et repose sur le buvant (7) du col du récipient ; la jupe (6a) définissant le grand jambage du L est serrée entre le manchon
de l'oeillère et le col du récipient ; ainsi la solidarisation de l'oeillère (2) sur le récipient (5) est réalisée de manière étanche quelles que soient les
déformations subies par le col du récipient et le manchon de l'oeillère lors de traitements thermiques de stérilisation.
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